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Secr. p.a. Merseloseweg 83, 58O1CC Venray www.smakt-holthees.nl  dorpsraad@smakt-holthees.nl        
   
 

Notulen dorpsraadvergadering d.d.08.07.2019,  Pelgrimshuis 20.00 uur 
Aanwezig: De dorpsraad: voltallig; Gemeente Venray: Henk v.d.Heuvel; Peel en Maas: Henk baltussen; Gast: 
Arno Wouters 
 

Nr x Verantw. Onderwerp  

01  PC Opening  

02   Algemeen . 

03  TS /PJ Notulen De notulen van 17.06.2019 zijn akkoord 

04  Allen Ingelast agendapunt   

05  Allen Ingekomen stukken en mededelingen  

06   SK/TS/PJ Secretariaat  

07   Bestemmingsplan en bouwen  

07 01 SK /PC/HS Bestemmingsplan en bouwen 
Holthees  

Op 6.5.19 is de bouwvergunning ingediend voor fase 
1. Pas nadat er een projectbesluit is genomen m.b.t. 
de aanpassing van het bouwplan geeft de gemeente 
data voor een vergunning. 
Aan fase 2 wordt invulling gegeven na het verlenen 
van een vergunning voor fase 1. De basis zijn 
zodanig aangepast dat ze bij de verantwoording naar 
de gemeente onder de €195 te blijven. Starters 
krijgen dan de 25% korting op de grondprijs. 
Na fase 2 wil de gemeente Boxmeer geen grond 
meer aankopen voor een bestemmingsplan Holthees. 
Dit bevreemdt ons, immers in alle andere dorpen 
gebeurt dit wel. Het ligt nu bij de politiek. 

07 02 MW/RO Bestemmingsplan en bouwen Smakt  Stand van zaken: er is nog geen terugkoppeling 
van Claasen. Een ondernemer uit Merselo zou 
zich ook hebben gemeld. Bij de gemeente is 
hierover niets bekend. 

08   Openbare ruimte en Groen  

08 01 SK/HS  Holthees, waaronder W.I.U.  Is de financiële bijdrage van de gemeente voor 
het dorpsfeest al geregeld?  

 Een gesprek over een energiecafé met Esmee 
Lorijn is pas zinvol met de nieuwe dorpsraad.  

08 02 SK/HS/RO Smakt   Zonnepark(en): Er is een overleg gepland van 
een aanwonende met Martijn v.d.Putten.  
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 Er is nog geen aanvraag voor huisvesting van 
arbeidsmigranten nabij het bedrijventerrein.  

08 03 SK Onderhoud monument  

08 04 PJ Inrichting Smakterbroek, Loobeek/ 
Afleidingskanaal  

De bijeenkomst over het Smakterbroek is door 
Peter en Pieter bezocht. Er was een presentatie 
van de plannen. De sloot achter het park van de 
kerk wordt verder uitgegraven. Het park wordt 
minder nat zijn. De stuw/het gemaal bij de school 
blijft gehandhaafd. Er komen overal meetpunten 
voor de grondwaterstand. 

08 05  Algemeen  

09   Verkeer 

09 01 HS Holthees  

09 02 RO Smakt  

09 03 RO Algemeen (veiligheid, bus, trein) Spoor: Niet helemaal is duidelijk wat er komt. 
Volledige verdubbeling? Uit de laatste berichten 
op de site van de provincie wordt  gesproken over 
gedeeltelijke. In het najaar op terugkomen. 

10   Gemeente Venray 

10 01 JJ/RO Dorpsradenoverleg Thema avond voor dorps- en wijkraden over 
duurzaamheid: Het begin verliep stroef.  De kern 
van de afspraken is het bezien van mogelijkheden 
voor het opwekken van energie in de gemeente. 
(trapsgewijze). Hetgeen in het verslag staat is niet 
afgesproken. Sjaak gaat reageren hoe verder te 
gaan, conform de afspraken van die avond.  

10 02 PC/SK Algemene zaken gemeente Venray WOD (Wij Ontwikkel Dag): werken en leren, 
bedoeld voor ambtenaren van de gemeente 
Venray op 27 september a.s. het verzoek is om 
projecten (2 á 3 uur)aan te dragen. Ideeën zijn 
welkom.  Dit jaar slaan we over. 

10 03 PJ/TS/RO Dop Smakt DOP: Iedereen moet nog met ideeën komen. Dan 
pas kunnen Sjaak en Theo dit aanpassen. 
Verzoek: uiterlijk begin augustus aanleveren. 

10 04 PC/SK Bezoek B&W / raadsleden  

11   Gemeente Boxmeer 

11 01 PC/SK Wijk en dorpsraden Boxmeer  

11 02 PC/SK Alg.zaken gemeente Boxmeer  Een college bezoek is pas zinvol als de 
nieuwe dorpsraad er is. (febr./maart 2020) 

 Naamgeving nieuwe gemeente: uit het gebrek 
aan belangstelling voor de bijeenkomsten over 
“Ik ga op reis en neem mee” mag je afleiden 
dat de fusie van gemeenten niet leeft onder de 
bevolking. De vraag is of het niet wenselijk is 
eerst de bevolking hierover te raadplegen. 
Sjaak zal in die zin reageren. 

 Prestatieafspraken bewonersraad: wat hebben 
we afgesproken. Theo neemt contact op met 
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José Lichteveld. 

11 03 PJ/TS/RO Structuurvisie/DOP Holthees  

11 04 PC/SK Bezoek B&W / Raadsleden  

12   Communicatie 

12 01 JJ/SK/TS (Stichting) ‘t Krentje / Publicatiebord  

12 02  Verhuizingen t.b.v. ‘t Krentje Nieuwe en vertrokken inwoners. 

12 03 HS Werkgroep website  

12 04 Allen Voeden Website  

12 05 RO Aankondigingsborden    

12 06 PC/SK Omroep Venray / Blos  

13   Welzijnsorganisaties 

13 01 SK PON  

13 02 SK V.K.K. Brabant  

13 03 SK V.K.K. Limburg  

13 04 SK Kennisplatform Kleine kernen  

13 05 SK Kern met pit  

13 06 PC/SK/TS Synthese / Sociom  

14   Welzijn 

14 01 PJ Jeugd (raad) / OCC  

14 02 TS Ouderen  

14 03 Allen Verenigingen  

14 04 Allen Welzijn algemeen Subsidie voor aanschaf van speeltoestellen: 
JEMO (bedrijf dat subsidiemogelijkheden 
onderzoekt) komt o.m. met de Rotary Venray. 
Alles helpt, echter eerst alle mogelijkheden 
onderzoeken. Peter is de contactpersoon. 

14 05 TS Kerk,  icl. park en Eucharistische 
gemeenschap. 

 

14 06 PC/SK Horeca, gemeenschapshuis, Blokhut Verenigingsplein: volgende week is er een 
evaluatie met alle partijen, o.m. ook de nieuwe 
deken van Venray. Vraag is o.m. of het plein blijft 
als het Pelgrimshuis verkocht wordt. 

15   Projecten /Afzonderlijke items 

15 01 PC/SK/HS Periodiek terugkerend activiteiten  
(kermis, kerstversiering, coll. rooster, 
herdenking oorlogsslachtoffers) 

75 jaar bevrijding: de voorbereiding verloopt 
volgens planning. Het boekje is bijna klaar.  
Jeanne vraagt ideeën voor de voorzijde. 

15 02 PC/SK Toerist bewegwijzering  / wandelroute  

16   Interne organisatie DR 

16 01 PC/SK/TS Interne organisatie (KvK, Statuten en 
HH.regl.,  functieverdeling) 

Verkiezingen dorpsraad: het benaderen van de 
kandidaten genoemd bij de verkiezingen kost 
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meer tijd dan was ingeschat. We melden dit in ’t 
Krentje. (Jeanne) 

17    Subsidies 

17 01 PC+SK Subsidies Rabo LVC/Horst-Venray Ideeën voor de buren dag op 28 september 2019 
zijn welkom. 

17 02 Allen Besteding leefbaarheidssubsidie  

18   Financiën 

18 01 Allen Bezittingen Dorpsraad  

18 02 Allen Declaraties, facturen  

18 03 MW/PJ Verslag kascontrole commissie  

19   Algemeen 

19 01 Allen Actielijst Toevoegen en verwijderen actiepunten. 

19 02 PC Volgende vergadering  

19 03 PC Rondvraag Henk Baltussen: vraagt hoe hier gedacht wordt 
over de ontwikkelingen m.b.t. vliegveld de Peel. 
Het leeft hier niet. Niemand van de aanwezigen 
heeft herinneringen over overlast van toen het nog 
in bedrijf was als vliegveld. 

19 04 PC Sluiting  

19 05 TS/PJ Kopie aan Agenda: Voltallig bestuur, Henk v.d.Heuvel 
(gem.Venray), Samantha Regeer (Sociom), 
Andrea Rouland-van Boven (gem. Boxmeer) Griffie 
Boxmeer, Red. Peel en Maas, Red. Hallo-Venray. 
Notulen: idem. 
Kort verslag voor ’t Krentje en de Website 

 
 
Actie lijst dorpsraad : zie volgende pagina 
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Actie lijst dorpsraad 
 

Actie door : Actie punt : Datum in: 

Allen   Kritisch website bezien.  11.01.2016  

Henk Houdt ons op de hoogte over stand van zaken bouwproject Smakt 08.04.2019 

Allen  Met andere dorpsraden en politiek bespreken “beleid kleine kernen” van 
woningbouwverenigingen.   

09.01.2017  

Allen  Werven kandidaten voor Alert.  09.01.2017  

Theo  Met Herman-Jan v.Cuijk bespreken een artikel over Smakt – Holthees 
voor de site.  

13.02.2017  

Peter  Regelen verankeren en rechtzetten banners.  10.04.2017  

Allen   Samen met andere dorpsraden actie ondernemen over het standpunt van 
woningbouwverenigingen m.b.t. bouwen in kleine kernen.  

13.11.2017  

Sjaak Geeft reactie aan gemeente over verzoek namen nieuwe gemeente. 08.07.2019 

Allen Nagaan of er elders amsterdammertjes zoals bij de kapel te vinden zijn. 08.10.2018 

DR Discussie over gemeenschapsvoorzieningen Smakt. 12.11.2018 

Pieter Verzorgen contacten over bijenhotel 10.12.2018 

Theo & 
Samantha(Sociom) 

Opzetten enquête leefbaarheid en afstemmen met gemeente Venray en 
Synthese. 

10.12.2018 

Allen Dop opnieuw bezien 14.01.2019 

Sjaak Onderzoekt de financieringsmogelijkheden voor een speeltoestel (ruim 
€19000) bij de school. 

14.01.2019 

Theo Gaat bij bewonersraad na welke afspraken er zijn. 08.07.2019 

Allen Sturen opmerkingen over het DOP vóór de volgende Theo toe. 08.04.2019 

Sjaak en Theo Passen in juli/augustus het DOP aan. 08.04.2019 

Jeanne en Rini Gerrits Organiseren 75 jaar bevrijding  08.04.2019 

Martine Bunnink  Checkt waarom particulier zonnepanelen niet meetellen  bij duurzaam 
gemeente Venray  

17.06.2019 

Peter Checkt bij Hennie of er meer goederen treinen komen  17.06.2019 

Peter  Checkt bij Theo hoe vervolg bijeenkomst gemeentelijke  herindeling  17.06.2019  

Peter Contactpersoon voor Jemo (subsidiebedrijf) 08.07.2019 

Sjaak  Reageert op het verslag van de thema-avond dorps- en wijkraden over 
duurzaamheid. 

08.07.2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


